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Na zaproszenie Pana Prezydento w potowie m/ca kwietnia b/r zakoriczyly

siq otwarte zebrania mieszkaricfw zainteresowanych sprowami miasto no

osiedlach. Choi nie byto duia frekwencjo na moim osiedlu to jednok byta to

doskonalo okazjo do rozmowy o potrzebach i pomyslach wloctawian

zwiqzanych z funkcjonowaniem osiedla czy tei miasta. Mieszkqncy zglaszali

swoje uwagi-wnioski, postulaty, potrzeby, zadania i przedsiqwziqcia, problemy

z lycia codziennego, kt6re ich nurtujq oraz zadawoli pytania zwiqzane og6lnie
rzecz biorqc z funkcjonowaniem i rozwojem swojego osiedla oraz colego miasta

Wtoclawek rowniei i nam radnym. Zgtaszali czosem niewielkie zadania, ale tei
waine, z punktu widzenia mieszkartcdw danego osiedla mieszkaniowego.

Padto du2o obietnic, deklaracji oroz zobowiqzari, du2o ostrych i krytycznych

uwag-st6w i co dalej?. uwaiam, ieby byly spodziewdne efekty tych spotkafi
to mieszkaficy muszq ,,czu6" i wiedzie4, ie ich problemy-wnioski oraz proiby,
kt6re zglaszali podczas spotkori i sq sluszne bqdq zreolizowane w kr6tszym
lub dluiszym terminie przez midsto, czy tei zostanq uwzglqdnione w
przyszloroczny budiecie miasta itd, Liczq, ie dziqki zgloszonym temotom
poprowi siq komfort 2ycia wloctawskich osiedli. Uwa2om, 2e takowe najprostsze
rzeczy, takie mankamenty 2ycia codziennego winny byi usuwane na bieiqco w
ciqgu roku. Bo to wtedy majq sens takowe spotkania-konsultacje z

mieszkaricami.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie proszQ o udzielenie odpowiedzi na jakiem
etapie iest realizacjo wspolnego przedsiqwziqcia mieszafic6w w obliczu
deklaracji, ktorq Pan Prezydent, ztoiyt no marcowej Sesji RM odnoszqc siq
pozytywnie do mojej propozycji jako Radnego by po zakoriczeniu spotkari
otwartych z mieszkaricami poszczeg6lnych osiedli podsumowai cykl spotkori,
przedstawiaiqc raport podsumowujqcy spotkanie na danym osiedlu wraz z
harmonogram ich realizacji-dzialania a zarazem pubtikujqc w Biuletynie
lnformacii Publicznej l.Jrzqdu Miasta Wloclawek ich zatatwienie. Liczq, 2e Radni

naszei Rady Miasta poprq jq dla dobra naszej spolecznoici lokatnej Wtoctawka.

Z powa2oniem iwyrozapi szocunku.


